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Spørsmål vedkommande spesialundervisning friskular 
 
Representanten Tor Andre Ljosland (KRF) har sendt inn følgjande spørsmål 10. september 2018.  
 
«Del 1  
  

1. Hvor mange timer spesialundervisning er innvilget av OT/PPT i Hordaland fylkeskommune?  
a. I offentlig skole 
b. I friskoler 
1. Hvor mange timer spesialundervisning er gitt til elevene? 
a. I offentlig skole 
b. I friskoler 
1. Hvor mange elever får vedtak om spesialundervisning (minst 1 time) i prosent av det totale antall 

elever i Hordaland? 
2. Gjøres det tiltak for å redusere bruken av spesialundervisning etter at det er gitt vedtak fra 

OT/PPT? 
3. Får alle elevene det timetallet som vedtaket tilsier de har rett på? 
4. Finnes det sammenlignbare tall på fylkesnivå for hvor mange timer med spesialundervisning som 

blir gitt pr fylke, og hva som er snittkostnaden for disse? 
  

Del 2. 

1. Hvor mye penger er det brukt på spesialundervisning i friskoler i 2015, 2016, 2017 og 1.halvår i 
2018 og hvor mange timer er det gitt vedtak på i de samme årene? 

2. Finansieringen av spesialundervisning er endret to ganger siste 4 år. Hva er bakgrunnen for dette?  
3. Gir den nye beregningsmodellen endrede utgifter for fylkeskommunen til spesialundervisningen i 

friskolene? 
4. Hvordan sikrer den nye finansieringsmodellen at pengene kommer elevene som har 

spesialundervisning til gode? 
5. Hvorfor er ordningen endret fra time for time finansiering av elevenes behov til en felles pott for 

friskolene, som igjen skal fordeles mellom skolene? 
6.  Hva er lovgrunnlaget for den nye modellen?  

7. Får friskolene dekket de reelle utgiftene som opplæringsavdelinga pålegg friskolene gjennom 
enkeltvedtak til spesialundervisninga.  

8. Hva er med i beregningsgrunnlaget for fordeling av potten som fordeles mellom friskolene?» 
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På bakgrunn av spørsmåla vart det i opplærings- og helseutvalet 16 oktober halde ein presentasjon som 
viste tildelingsmodell for spesialundervisning i friskular og bakgrunnen for endring av tildelingsmodell. 
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